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Møde i arbejdsgruppen om sociale forhold og sundhed d. 17.01.2024, kl. 15-17 i beboerhuset 

 

Deltagere: Elsa Lauritzen, Britta Krogh-Lund, Elin Johansson, Poul Brorson, Hildur Jóhannesdóttir, Gini 

Mcgrail. Mette Rathsach (ref. sekretariatet) 

 

Dagsorden 

1. Valg af mødeleder 

2. Valg af referent 

3. Drøftelse af borgerpanelsundersøgelsen 

4. Christianshavnerdagen - sundhed og sociale forhold på dagen 

5. Nyt om aktivitetscenter i Prinsessegade 

6. Eventuelt 

7. Næste møde 

 

1. Valg af mødeleder 

Poul Brorson 

 

2. Valg af referent 

Mette Rathsach 

 

3. Drøftelse af borgerpanelundersøgelse om trivsel og sundhed på Chr.havn 

Stikord fra drøftelse: Motionsstationer langs Chr. Vold. Fx v. Ravelinen. Mørketal for ikke-digitale 

ældre. Evt. kontakt til lokale læger for fagligt input til ældres sundhedsbehov jf. aktivitetscenter. 

  

Beslutning: Der skal laves en indstilling til CLU i januar, som gør lokaludvalget bekendt med 

undersøgelsens resultatet. Sekretariatet skriver en indstilling og sammenfatter nogle af 

undersøgelsens indikationer. Arbejdsgruppen vil på de kommende arbejdsgruppemøder arbejde 

videre med undersøgelsen og forsøge at konkludere på følgende 5 forhold:  

 

1) Christianshavns behovet for fysiske aktiviteter inde, som ude  

2) Lokale behov som evt. kan blive til forslag til aktiviteter til det eventuelle aktivitetscenter 

3) Fremkommelighed  

4) Støjkilder og hvor og hvad?  

5) Aldersgrupper – er der forskelle og ligheder?  

 

4. Sundhed og sociale forhold på Christianshavnerdagen 

Der skal laves et oplæg til info-eventgruppen om, hvad social- og sundhedsgruppen gerne vil byde ind 

med. Ideer: Chi giong, stolegymnastik og prik for diabest.   

 

Beslutning: Arbejdsgruppen udarbejder en projektskabelon på mødet i februar, så info/eventgruppen 

til deres næste møde i marts.   

 

5. Nyt om aktivitetscenter i Prinsessegade  

Lokaludvalget har udpeget Asbjørn Kaasgaard og Britta Krogh-Lund, som tovholderne til den videre 

dialog med forvaltningen om ønsker til rammer og indhold i aktivitetscentret.  

 

Britta fortalte, bl.a.: 

- Forvaltningen har ikke taget fat i Aktive Ældre endnu.  

- Boligselskabet Hjem har en ekstern administrator og der er nogle krav til at brandbesigtigelse. 

- Der er kontakt mellem kommunen og boligselskabet Hjem. Det er godt.  
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- Det er et centralt spørgsmål i den videre proces er, hvilket niveau af ansatte der skal være på 

Aktivitetscentret? Kultur- og fritidsforvaltning kan evt. bidrage med en løn på motionsdelen.  

 

Mette fortalte, at der er udarbejdet, at sekretariatet har udarbejdet et budgetønske-oplæg til 

Borgerrepræsentationen. Elsa besøger Dragørs aktivitetscenter inden næste møde. 

 

28. feb. er der budgetseminar i Sundhed- og Omsorgsudvalget 

 

6. Eventuelt 

 

- Der har været et debatindlæg i Altinget.dk om plejehjem på Christianshavn forfattet af bl.a. en 

Helle Jønch. Dette var der nogen utilfredshed med.   

 

- Læs om det kommunale tilbud: Sygeplejehjælp i voldboligerne: Den kommunale sygepleje | 

Københavns Kommunes hjemmeside (kk.dk) 

 

7. Næste møde 

Den 14. feb. 2024, kl. 15 i Christianshavns Beboerhus 

 

 

 

 

 

https://www.kk.dk/borger/sundhed-og-forebyggelse/sygepleje/den-kommunale-sygepleje
https://www.kk.dk/borger/sundhed-og-forebyggelse/sygepleje/den-kommunale-sygepleje

